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T E L È F O N S
d ’ i n t e r é s

Divendres i dissabtes de 9.00 a 14.00 hores / 15.00 a 17.00 hores
Segon diumenge de cada mes de 9.00 a 13.00 hores

Localització: junt al recinte del mercat

HORARI ECOPARC

Segueix-nos a: Ajuntament de les Alqueries

@lesalqueriesajuntament

HORARIS AUTOBÚS I LLOCS DE PARADA LES ALQUERIES 
 
 
 

LÍNIA ESLIDA-CASTELLÓ HORARI PARADA 
Direcció Castelló de dilluns a divendres 7:50h-15:40h 1 
Direcció Castelló dissabte 7:40h  
Direcció Eslida de dilluns a divendres 13:30h-18:30h 1 
Direcció Eslida dissabte 13:30 2 

 
 
 
 

LÍNIA BETXÍ-CASTELLÓ HORARI PARADA 
Direcció Castelló 7:55h-15:10h 1 
Direcció Betxí 13:40h-18:50h 2 

 
 
 
 

LÍNIA BETXÍ-BORRIANA-VALÈNCIA HORARI PARADA 
Direcció Borriana 7:10h 1 
Direcció Betxí 19:45h 2 

 
 
 
 

LÍNIA BORRIANA-LES ALQUERIES HORARI 
C/ José Izquierdo, 90 15:50h 
La Creueta 15:53h 
Avinguda Bellaguarda, 14 15:55h 
C/ Antic Regne de València/Plaça Església 15:58h 

 

Visita la pàgina web:
www.lesalqueries.es
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Esther Lara Fonfría
Alcaldessa-Presidenta

Estimados vecinos y vecinas de les Alqueries,
este año son pocas las oportunidades que he tenido 
para dirigirme a vosotros, lo ultima vez que lo hacía 
al inicio de esta pandemia sanitaria, que nos ha 
hecho reconducir nuestras vidas, nuestro día a día, y 
lo hago con el deseo que todos tengáis salud.
Del último BIM a ahora, las cosas no han cambiado 
demasiado, pero estamos más cerca de encontrar 
una solución.
Estamos viviendo unos tiempos atípicos. Y el 
precio es elevado: la distancia social, y puede ser 
más elevado, la pérdida de nuestra salud. Todos nos 
hemos tenido que ver menos con nuestras familias 
y nuestras amistades. El que antes era una reunión 
donde podíamos disfrutar los unos de los otros, es 
a día de hoy un anhelo para poder volverlo a hacer.
Estamos pagando puesto que esta situación pero 
también obtenemos una elevada recompensa: 
nuestra propia salud y la de aquellos que nos rodeas.
Cada vez que nos hemos quedado con las ganas de 
visitar algún familiar y amigo le estamos haciendo 
el favor, y también a nosotros mismos, de no caer 
enfermos.
Las decisiones a lo largo del año no están siendo 
fáciles, nunca hubimos podido imaginar no celebrar 
nuestras fiestas fundacionales como pueblo, o las 
patronales en honor a nuestra Mare de Deu del 
Niño Perdido, pero nos preparamos para vivirlas más 
intensamente el próximo año y con total seguridad.
A día de hoy, es la Comunidad Valenciana una de 
las autonomías con la tasa de contagio más baja. Y 
como valencianos y alquerieros os felicito.
Os doy la enhorabuena por el comportamiento que 
todos en el pueblo estamos teniendo, respetando las 
medidas de seguridad que nos indican haciendo que 
la precaución de hoy se vuelva bienestar mañana.

Estimats veïns i veïnes de les Alqueries,
aquest any són poques les oportunitats que he tin-
gut per dirigir-me a vosaltres, l’ultima volta ho feia 
a l’inici d’aquesta pandèmia sanitària, que ens ha fet 
reconduir les nostres vides, el nostre dia a dia, i ho 
faig amb el desig que tots tingau salut.
Del darrer BIM a ara, les coses no han canviat mas-
sa, però estem més prop de trobar una solució. 
Estem vivint uns temps atípics. I el preu és elevat: 
la distància social, i pot ser més elevat, la pèrdua de 
la nostra salut. Tots ens hem hagut de veure menys 
amb les nostres famílies i les nostres amistats. El 
que abans era una reunió on podíem gaudir els uns 
dels altres, és a dia de hui un anhel per poder tor-
nar-ho a fer.
Estem pagant car aquesta situació però també ob-
tenim una elevada recompensa: la nostra pròpia sa-
lut i la d’aquells que ens envoltes.
Cada vegada que ens hem quedat amb les ganes de 
visitar algun familiar i amic li estem fent el favor, i 
també a nosaltres mateix, de no caure malalts.
Les decisions al llarg de l’any no estan sents fàcils, 
mai haguérem pogut imaginar no celebrar les nos-
tres festes fundacionals com a poble, o les patro-
nals en honor a la nostra Mare de Deu del Niño 
Perdido, però ens preparem per a viure-les més 
intensament el pròxim any i amb total seguretat.
A dia de hui, és la Comunitat Valenciana una de les 
autonomies amb la tasa de contagi més baixa. I com 
a valencians i alquerieros vos felicite.
Vos done l’enhorabona pel comportament que tots 
en el poble estem tenint, respectant les mesures de 
seguretat que ens indiquen fent que la precaució 
de hui es torne benestar demà.

editorial
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actualitat
Tècnics de la Generalitat visiten la Casa de Cultura 

de les Alqueries per tal d’impulsar el projecte

L’Ajuntament de les Alqueries ha 
aconseguit que la Generalitat Va-
lenciana done un pas més per tal 
de desbloquejar la finalització de 
la Casa de Cultura de la locali-
tat que roman inacabada des del 
2002. Dos tècnics de la Conse-
lleria d’Educació, Cultura i Esports 
han visitat les instal·lacions este 
matí i han mantingut una reunió 
amb l’arquitecte municipal i l’apa-
rellador responsable del projecte 
per tal d’anar avançant en la reso-
lució d’un problema històric del 
municipi. L’alcaldessa, Esther Lara, 
acompanyada de la primera tinent 
d’alcaldessa, Betlem Albero, la regi-
dora de Cultura, Noelia Albalate, i 
el regidor d’Urbanisme, Pedro Al-
dama, han acompanyat als tècnics i 
han mostrat la “satisfacció de vore 
com després de quasi vint anys de 
paràlisi, comencem a percebre els 
avanços. Hem seguit insistint du-

rant els últims anys en la necessitat 
de donar solució a esta problemà-
tica que sempre ha estat una prio-
ritat per a l’equip de govern i per 
a la ciutadania. La setmana passada, 
vam estar a una reunió a València i 
hui hem tingut esta visita, per tant, 
encara que amb prudència, veiem 
com anem complint els passos que 
ens marca l’administració”.

Després de la trobada de hui, 
l’Ajuntament ha adquirit el com-
promís de fer un projecte de re-
habilitació de les obres actuals per 
tal de poder obrir les instal·lacions 
destinades a biblioteca municipal, 
sense renunciar a que les obres 
continuen en el futur. “Esta primera 
fase suposaria també l’adequació 
de tota la resta d’infraestructura 
que s’ha anat deteriorant pel van-
dalisme i tenim el compromís de 
la Conselleria d’Educació, Cultura 

i Esports que serà l’encarregada de 
consignar el pressupost per a lici-
tar les obres el més prompte pos-
sible”, explica Lara qui afegix que 
“som conscients que el projecte 
inicial ha quedat obsolet i fora 
d’època, per tant, s’ha d’adaptar als 
temps actuals i treballar per fer-
lo sostenible, optimitzant els re-
cursos públics, però sense perdre 
l’ambició en vore finalitzades totes 
les fases i donar-li una solució que 
siga útil per a la ciutadania”.

Cal recordar que la Casa de la 
Cultura de les Alqueries està des 
de l’any 2002 parada, inacabada i 
abandonada. “Durant anys hem 
batallat amb directors generals de 
Cultura i amb presidents de Ge-
neralitat i no va poder aconseguir 
res de res.Amb el canvi de govern, 
gràcies al pacte del Botànic, el mu-
nicipi de les Alqueries va obtenir 

L’Ajuntament aconseguix que la Conselleria assumisca les obres de remodelació que permeten obrir 
la biblioteca i adequar les instal·lacions abandonades des del 2002
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La Generalitat ja ha demanat documentació a 
l’Ajuntament per tal de seguir amb la primera fase

La Conselleria d’Educació Cultura i Esport ja ha dema-
nat informació i documentació a l’Ajuntament de les Al-
queries per a continuar amb els tràmits de les obres de 
la primera fase de finalització de la Casa de la Cultura de 
les Alqueries. Així, el consistori ultima la preparació d’esta 
documentació i en breu se compliran tots els requisits i 
se podrà continuar amb els tràmits que han de finalitzar 
amb la licitació de les obres.

D’esta forma, la Generalitat ha requerit un acord plenari 
per a sol·licitar la licitació d’estes obres, una justificació 
de disponibilitat dels terrenys i que estan lliures de càrre-
gues i la justificació de que esta resolta qualsevol contrac-
tació o circumstància prèvia que impedix poder portar 
a terme una nova contractació. Per últim demanen una 
comunicació, si procedeix, d’una nova llicència d’obres o 
l’actualització a realitzar queda a l’empar de l’existent.

A banda, la Conselleria d’Educació, Cultura i Esport tam-
bé ha demanat una sèrie de requisits tècnics a l’arquitecte 
responsable de l’obra en els quals també s’està treballant 
per tal d’agilitar una tramitació i que les obres puguen 
començar durant el proper any 2021 i les Alqueries veja 
desbloquejada esta infraestructura durant el pròxim any. 

actualitat
un fil d’esperança després d’anys 
d’oblit tant de la Generalitat com 
de la Diputació de Castelló. En fe-
brer de 2017 va fer una visita el 
president de la Generalitat, Ximo 
Puig, que marcar un full de ruta 
per a donar solució al problema. 
Després de tres anys de continu-
es reunions per tal d’adaptar el 
projecte, ara comencem a vore 
els primers documents per tal de 
que prompte es puga fer esta lici-
tació tan important per al munici-
pi, ja que cal recordar també que 
la Casa de la Cultura és un edifici 
abandonat en el centre de la nos-
tra localitat”, conclou l’alcaldessa.
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actualitat
L’Ajuntament aprova un pla per a concedir

subvencions amb la màxima transparència i agilitat

El personal del consistori es realitza tests de la COVID-19

L’Ajuntament ha aprovat en el ple 
municipal, amb els vots a favor del 
PSOE i Compromís i l’abstenció 
de Partit Popular i Ciutadans, un 
pla estratègic de subvencions mu-
nicipals 2020-2022 per a concedir 
aquestes ajudes amb la màxima 
transparència i agilitat.

Esther Lara, alcaldessa de les Al-
queries, explica que “des de l’equip 
de govern hem llançat aquesta am-
biciosa proposta per a oferir una 
major informació sobre les subven-
cions que farà possible eliminar les 
distorsions i interferències a l’hora 
de sol·licitar-les i justificar-les. Es 
tracta de facilitar els tràmits a les 
associacions que van destinades 
i que es conega en què s’utilitzen 
els recursos públics, perquè hi haja 
una millor gestió municipal”.

Lara destaca que “malgrat la situa-
ció de crisi sanitària i estat d’alar-
ma que hem viscut, l’equip de go-
vern de les Alqueries hem optat 
per mantindre les ajudes al teixit 
associatiu local per a no causar cap 
perjudici a la labor que fan aquests 
col·lectius de manera voluntària” i 
afig que “pensem que hem d’estar 
més que mai al costat de la ciu-
tadania i les organitzacions de les 
Alqueries. Hem passat moments 
molt difícils, però és hora de seguir 
avant entre totes i tots. Volem llan-
çar un missatge d’optimisme a la 
gent del municipi i fer-los saber que 
el consistori, com a institució més 
pròxima a les veïnes i veïns, sempre 
estarà al seu costat”.

El pla estratègic de subvencions 
conté 10 línies d’actuació: activitats 

de foment de l’esport; activitats de 
foment de la cultura; activitats diri-
gides a la joventut; activitats d’im-
puls a l’estudi i l’educació entre 
xiquets; activitats de caràcter soci-
al; ajudes d’emergència; foment de 
l’activitat econòmica; subvencions 
a ONG; activitats dirigides a l’ocu-
pació del temps lliure i qualsevol 
altra activitat en el marc de la po-
lítica social i econòmica. “Així, les 
subvencions es concediran amb 
caràcter i execució anual i es con-
trolaran des de les diferents àrees 
municipals i la intervenció perquè 
es justifiquen com cal” conclou 
l’alcaldessa afegint que “el mun-
tant actual són 94.100 euros que 
es distribuiran entre els col·lectius 
municipals per a afavorir les seues 
activitats, que alhora beneficien a 
tota la ciutadania de les Alqueries”.

L’Ajuntament de les Alqueries va 
realitzar tests de la COVID-19 
a tot el personal públic abans de 
la seua reincorporació al treball. 
L’objectiu va ser donar el millor 
servei a la població i reduir els ris-
cos de contagis tot el que siga pos-
sible, detectant els casos que foren 
asimptomàtics o no. El consistori 
també va dur a terme altres mesu-
res per tal de minimitzar els riscos 
i la plantilla va tornar al treball de 
forma escalonada. Betlem Albero, 
regidora de Personal, va explicar 
que “hem donat este pas perquè 
volem garantir la salut i protegir 

tant al funcionariat com a la po-
blació, detectant possibles casos i 
evitar nous contagis”.

Les proves serològiques IgG de-
tecten si la persona està patint la 
malaltia o si ja l’ha superada. Al 
voltant de 60 persones s’han fet 
la prova. Albero afirma que “gran 
part del personal treballen de cara 
al públic per la qual cosa és impor-
tant que detectem abans qualsevol 
nou cas i poder oferir més segure-
tat a l’hora d’atendre a la ciutada-
nia. Tot i així, cal recordar que tots 
hem de dur mascareta, respectar la 

distància de seguretat i rentar-nos 
les mans, ja que són les principals 
formes d’evitar contagis”.

La regidora de Personal destaca i 
agraeix “tot el treball que han fet 
tots aquells sectors que han sigut 
essencials i han treballat sense des-
cans en la localitat durant tot l’estat 
d’alarma i continuen fent-ho com 
són la Policia, Serveis Socials, per-
sonal de neteja, la Brigada Munici-
pal i ONG que han estat a primera 
línia tot este temps, però també a 
totes les persones voluntàries que 
han ajudat durant la pandèmia”.

L’Ajuntament continua amb la seua aposta per l’associacionisme i mantindrà les ajudes al teixit 
voluntari local malgrat la situació de crisi sanitària viscuda



el municipi 6

actualitat
L’Ajuntament de les Alqueries desbloqueja el PAI Caixer

El ple municipal aprova el conveni pel qual es liquida l’import de les obres realitzades per l’agent 
urbanitzador i s’inicia la gestió del PAI per part del consistori

El ple dóna llum verda a l’operació amb una modificació de crèdit que inclou també partides per a 
reforçar els serveis municipals enfront de la situació sanitària

L’Ajuntament de les Alqueries ha 
aprovat en ple amb els vots fa-
vorables del PSOE, Compromís i 
Ciutadans i l’abstenció del PP el 
conveni pel qual es liquida l’import 
de les obres realitzades en el PAI 
Caixer per part de l’agent urbanit-
zador i poder iniciar així la gestió 
directa per part del consistori. 
L’alcaldessa, Esther Lara, explica 
que “després de molt de temps de 
negociació, hem arribat a un acord 
per a posar fi a aquesta operació 
urbanística amb el pagament dels 
treballs que s’havien dut a terme 
en la zona i que finalment s’han va-
lorat en 298.000 euros i pels que 
al principi es demandava al consis-
tori 800.000 euros. Gràcies al con-
veni que signarem amb l’empresa, 
la gestió de la zona tornarà a ser 
municipal i podrem posar fi a un 
conflicte que s’havia enquistat i 
que suposava un perjudici per a la 
ciutadania de les Alqueries”.

Aquesta operació s’inclou dins 
d’una modificació de crèdit de 
450.000 euros que ha aprovat 
el ple municipal i que s’ha pogut 
executar gràcies a 346.000 eu-
ros de romanents de tresoreria 
i a 109.000 euros de baixes de 
crèdit en partides com a Festes, 
Publicitat i en Òrgans de Govern 
pel salari que s’ha deixat de per-
cebre des de l’alcaldia. Lara indi-
ca que “aquesta modificació ens 
permetrà reforçar els serveis 
municipals per a oferir més se-
guretat en aquesta situació sani-
tària i destinarem part dels fons 

a la contractació de personal de 
neteja i per a augmentar el de 
l’Escoleta”.

A més, en la modificació de crè-
dit existeix una partida de 22.000 
euros per a la millora del siste-
ma contra incendis del pavelló 
municipal o 19.000 euros per a 
consolidar l’obra feta i restaurar 
i millorar l’arc tapial que hi ha en 
el Replà, entre altres coses. La 
primera edil assegura que “gràci-
es a la gestió que hem fet en els 
últims anys en aquesta operació 
complim amb la regla de despesa 
i ens permet invertir en millorar 
la vida de les nostres veïnes i ve-
ïns”.

Lara afegix que “aquest equip de 
govern en el qual estem el PSOE 
i Compromís tenim molt clar 
que posarem per davant sempre 
la qualitat de vida de la nostra 
ciutadania i intentarem oferir els 
màxims serveis possibles dins de 
les possibilitats d’un Ajuntament 
com el nostre. Les nostres pri-
oritats s’han demostrat durant 
tota la legislatura i malgrat la 
situació sanitària estem avan-
çant en diversos temes de gran 
importància per al desenvolupa-
ment del nostre municipi, com el 
desbloqueig d’este PAI o els con-
tactes amb la Conselleria per a 
la licitació la primera fase de les 
obres de la Casa de la Cultura.

Reunió amb els representants legals per a assolir l’acord.
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actualitat
Serveis Socials de les Alqueries incrementa en 
més de 150 les accions durant l’estat d’alarma

El departament de Serveis Socials 
de l’Ajuntament de les Alqueries 
ha incrementat en més de 150 ac-
cions les seues gestions habituals 
durant l’estat d’alarma que s’ha de-
cretat per la situació sanitària en la 
crisi de la COVID-19. Esther Lara, 
alcaldessa de les Alqueries, ha ma-
nifestat que “des que es declarara 
aquesta situació vam tindre clar 
que havíem de reforçar aquest de-
partament per a afrontar un mo-
ment tan complicat que ningú es-
perava i que ha posat en dificultat 
a moltes famílies, també a les Al-
queries. Així, des de Serveis Socials 
s’han dut a terme 100 accions en 
aquests dos mesos que s’afigen a 
les que ja es desenvolupen de ma-
nera habitual en el departament”.

Així, des d’aquesta àrea municipal 
s’han coordinat 106 compres que 
han ascendit a 1.438€ i que s’han 

entregat en els diferents domicilis 
que ho necessitaven. D’altra banda, 
s’han tramitat 15 ajudes contra la 
pobresa energètica. Pel que respec-
ta a les Prestacions Econòmiques 
Individualitzades (PEI) s’ha tramitat 
5.600€ relacionats amb la subven-
ció que atorga la Generalitat i que 
s’han repartit entre 22 famílies de 
la localitat, així com s’ha concedit 
des de l’inici de l’estat d’alarma fins 
a la publicació d’aquestes ajudes 
de l’ens autonòmic 3.392€ repar-
tits en 20 famílies. La suma de tot 
això suposa un total de 14.523,58 
euros. Això significa que durant el 
mes de març 31 famílies van ser 
assistides tant amb compres com 
amb ajudes econòmiques, 48 du-
rant el mes d’abril i 29 el mes de 
maig. D’altra banda, s’ha coordi-
nat també el servei de lliurament 
a domicili de medicaments des de 
l’Hospital la Plana o l’Hospital Pro-

vincial per a aquells pacients amb 
tractaments crònics o oncològics.

L’alcaldessa ha volgut agrair “el 
tremend esforç que s’ha fet per 
part del personal de Serveis So-
cials de l’Ajuntament de les Al-
queries, ja que ho han fet en les 
condicions que tots coneixem i 
posant tot de la seua part per a 
no desatendre a ningú en una si-
tuació tan complicada com la que 
hem viscut” i ha conclòs afegint 
que “continuarem treballant per 
reforçar aquest departament, ja 
que encara que sembla que la situ-
ació sanitària està més controlada, 
hem d’estar molt vigilants a la si-
tuació social que deixarà aquesta 
pandèmia. Des de l’equip de go-
vern tenim a les persones en el 
centre de les nostres polítiques i 
posarem tot de la nostra part per 
a atendre a tota la ciutadania”.

El departament ha sigut reforçat i ha tramitat lliuraments de compra a domicili, ajudes per a combatre 
la pobresa energètica o ajudes econòmiques d’emergència
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L’Ajuntament de les Alqueries prepara la 
recollida selectiva dels residus orgànics

La regidoria de Medi Ambient està 
treballant en un projecte per a im-
plantar la recollida selectiva de la 
fracció orgànica del fem, formada 
per: restes de menjar, corfes d’ou, 
fruits secs, pòsits de café, restes 
d’infusions i taps de suro. Això su-
posarà un canvi respecte en l’ac-
tualitat, ja que es passarà a tindre 

5 fraccions de fem: vidre, paper i 
cartró, envasos, orgànica i resta. 
A més, la regidoria que dirigeix 
Betlem Albero està considerant la 
possibilitat d’incloure la recollida 
de les fraccions orgànica i resta 
amb un servei ‘porta a porta’, el 
que farà que canvie tot el sistema 
de recollida de fems. No obstant 

això, es pretén realitzar una cam-
panya informativa que es basarà 
en la realització de xarrades a di-
ferents sectors de la població, així 
com a associacions i centres d’edu-
cació. Per últim, també hi haurà 
una campanya que anirà casa per 
casa informant del nou servei i de 
la nova gestió del fem.

Control sanitari de la via pública mitjançant 
la implantació del mètode CES

La regidoria de Medi Ambient, que 
dirigeix Betlem Albero, està tre-
ballant tant amb l’associació la Ga-
tera, com amb el servei veterinari 
en un projecte de sanitat pública 
animal. D’una banda en la identi-
ficació de colònies felines, el con-
trol sanitari i la solta d’aquestes.

L’objectiu és mantenir els animals 
(felins) en la via pública sense 
malalties, amb la millor salut pos-
sible per a no transmetre infec-
cions i poder fer la seua feina de 
manteniment de les plagues. En el 
cas de ser necessari es realitza-
ran castracions per a no tindre un 

augment descontrolat de les co-
lònies. Es realitzarà una campanya 
per tal d’informar de les accions 
que es duran a terme i de la im-
portància de tindre estos animals 
en el municipi. A més de tindre en 
compte de la prohibició de ficar 
verins en la via pública.

La regidoria de Medi Ambient està considerant la possibilitat de ficar un servei ‘porta a porta’ 
d’esta fracció i de la resta

Amb aquest sistema es vol mantenir als animals de la via pública amb la millor salut i sense malalties

Renovació de les fonts d’aigua i material 
reutilitzable en els edificis públics

La regidoria de Medi Ambient ha 
canviat tots els materials d’un sol 
ús que s’utilitzen a l’administració 
local a causa de l’entrada en vigor 
de la normativa que prohibeix 
utilitzar este tipus de productes. 
El consistori ha canviat les fonts 
d’aigua de tots els edificis, per 
unes amb envasos de vidre, així 
com els gots d’un sòl ús que uti-
litza el personal són de material 

biodegradable i no de material 
plàstic. De la mateixa manera 
s’ha actuat amb les màquines de 
café, on ara s’utilitzen envasos i 
coberts de material vegetal bi-
odegradable. “Volem donar els 
passos necessaris per a reduir 
l’ús del plàstic, i així protegir en-
tre totes i tots, el nostre medi”, 
assegura Betlem Albero, regidora 
de Medi Ambient.



9 el municipi

actualitat
El consistori ofereix un servei d’ajuda a 

persones majors durant l’estat d’emergència

L’Ajuntament de les Alqueries va 
proporcionar un servei d’ajuda a 
persones majors i vulnerables que 
no podien eixir dels seus domicilis 
durant l’estat d’alarma. Esta ajuda 
consistia en realitzar-los la compra, 
adquirir productes farmacèutics 
i proporcionar-los qualsevol altre 
tipus de subministrament que ne-
cessitaven durant estes setmanes.

L’alcaldessa de les Alqueries i re-
gidora de Serveis Socials, Esther 
Lara, explica que “vam posar en 
marxa esta iniciativa perquè la 
nostra població major poguera 
romandre a les seues cases, al 
tractar-se de persones de risc, i 
facilitar-los els productes neces-
saris del dia a dia evitant situaci-
ons no desitjades”.

En el cas de la compra d’aliments, 
l’Ajuntament feia arribar la co-
manda al supermercat Taula de les 
Alqueries. Pel que fa a l’adquisició 
de medicaments, el personal del 
consistori recollia el SIP i acudia 
a la farmàcia. En tots dos casos, 
s’encarregava del lliurament a do-
micili dels productes per tal d’evi-
tar eixides innecessàries”.

L’Ajuntament va col·laborar amb estes persones a fer la compra, subministrar productes farmacèutics, 
gas i qualsevol altre tipus de proveïment necessari

El servei d’informació de WhatsApp de les 
Alqueries ja compta amb 570 usuaris

Aquesta iniciativa ha crescut un 278%, passant de 150 veïns i veïnes a l’inici del seu funcionament 
en 2017, als 570 de l’actualitat

El canal d’informació municipal de 
l’aplicació WhatsApp a les Alqueri-
es ha tingut un creixement del 
277% durant els últims tres anys, 
passant de les 150 persones inscri-
tes inicialment, en febrer de 2017, a 
les 570 que participen actualment. 
Aquesta iniciativa serveix per a tin-
dre a totes les veïnes i veïns de les 
Alqueries al corrent i rebre de for-
ma immediata tota la informació, 
incidències i activitats del municipi.

Esther Lara, alcaldessa de les 
Alqueries, ha manifestat que: 
“L’Ajuntament va crear aquest ca-
nal amb la intenció d’apropar-se 
més a la ciutadania i oferir-li la 
possibilitat d’estar directament 
informats de tot el que passa al 
municipi. És d’agrair el bon l’aco-
lliment que està tenint i esperem 
que continue creixent perquè és 
una forma molt àgil de comunica-
ció mitjançant  l’aplicació”.

Per tal d’unir-se al grup, les i els al-
queriers interessats han de guar-
dar com a contacte el número 
673154970 i una vegada a l’agen-
da enviar un missatge de whats-
app amb la paraula ALTA, el nom 
i cognoms i DNI. En el termini 
d’una setmana com a màxim es 
farà efectiva l’alta i començaran a 
arribar els missatges amb tota la 
informació d’interés per a la ciu-
tadania.

La regidoria de Personal compra mascaretes corporatives

La regidoria de Personal de 
l’Ajuntament de les Alqueries ha 
fet una compra de mascares de 
tela amb filtres per a tot el per-
sonal de l’Ajuntament, per tal de 
donar el millor servei al poble 

de les Alqueries i complir amb la 
normativa sanitària. A més, s’ha 
fet una donació al personal edu-
cador del CEIP Pintor Sorolla. 
Des del consistori expliquen que 
“d’esta manera s’utilitzaran, dins 

del possible, estes mascares reuti-
litzables, i no es gastaran d’un sol 
ús, per tant no es farà un consum 
excessiu i evitarem la contamina-
ció que produeix l’ús de mascare-
tes no reutilitzables.”
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Durant l’estat d’alarma, l’Ajuntament, amb l’ajuda 
dels voluntaris de la Creu Roja, van repartir màsca-
res porta a porta a tot el municipi empadronat du-
rant l’estat d’alarma. En els sobres que es distribuïen 
s’entregaven una màscara FPP2 i una quirúrgica per 
als adults i una altra per als xiquets i xiquetes que 
visqueren a casa. El consistori va adquirir 5.000 màs-
cares a través de la Diputació de Castelló. A banda, 
també es va repartir altre lot de material de protec-
ció al personal públic i els locals del municipi.

Com ja és habitual en els últims anys, l’Ajuntament 
ha posat a disposició dels jubilats un servei gratuït 
per a fer la declaració de la renda. A causa de la 
situació de crisi sanitària, enguany ha sigut a través 
del número de telèfon del consistori. El servei ha 
atès ha diverses persones amb l’objectiu de facili-
tar l’elaboració d’este tràmit anual a les persones 
majors del municipi. 

Des de l’Ajuntament de les Alqueries expliquen que 
es tracta d’un servei més per tal d’incrementar la 
qualitat de vida de les veïnes i veïns del municipi, 
en este cas d’aquelles persones de més edat que 
poden tindre alguna dificultat a l’hora de realitzar 
un tràmit com este. 

Els alqueriers i al-
querieres van re-
ciclar un total de 
10,615 tones de 
roba en els con-
tenidors de Cári-
tas de la ciutat en 
2019. Els mesos 
en què més s’ha 

reciclat han coincidit amb el canvi de temporada, 
sent maig i juny quan més es va utilitzar el conte-
nidor, superant les 1,2 tones per mes. Per habitant 
s’ha arribat a un poc més de 2 kg de roba en un any. 
Els contenidors de reciclatge de roba estan situats 
en els carrers Caixer i Plaza Torrasa.

El consistori reparteix 
màscares porta a porta

Nou any amb servei 
gratuït renda per a jubilats

Les Alqueries recicla 10 
tones de roba en 2019

actualitat

Implantació de nou 
sistema de fitxatge del 

personal de l’Ajuntament
El nou sistema de fitxatge compta amb un sistema 
de geolocalització per a optimitzar el control de 
les jornades laborals de tot el personal de l’Ajun-
tament que haurà de fitxar a l’entrada i eixida del 
treball complint amb la legislació vigent sobre ho-
res de treball que s’ha implantat recentment.

Petició de normalització 
del nom del poble en les 
vies d’accés al municipi

Regidoria de Normalització, dirigida per Betlem Al-
bero, ha iniciat els contactes amb el Ministeri de Fo-
ment per tal de demanar el canvi de senyalització 
de nom del poble, ja que a hores d’ara no s’utilitza 
cap dels dos noms oficials: les Alqueries o Alquerías 
del Niño Perdido i ninguna altra forma és correcta, 
ni Alquerías ni Alqueries, tal i com es pot vore en 
alguna senyalització de les que existeixen al municipi.
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L’Ajuntament de les Alqueries entrega material 
de protecció al CEIP Pintor Sorolla

Des de l’Ajuntament de les Alqueries han fet arribar 
al CEIP Pintor Sorolla material de protecció per a 
afrontat la tornada a les classes tant del professorat 
com de l’alumnat del centre, davant d’aquesta crisi 
sanitària a la qual estem immersos.

L’alcaldessa Esther Lara, i la regidora d’Educació, No-
elia Albalate, han sigut les responsables de fer en-
trega de pantalles de protecció i mascaretes. A més 
el centre també disposa de gels desinfectants. Amb 
tot això més les mesures de distanciament i aules 
reduïdes s’espera que el curs escolar siga més segur 
i reduir al màxim el nombre de possibles contagis. 

El material que s’ha fet entrega ha sigut pantalles de protecció i mascaretes per assegurar la pro-
tecció del professorat i l’alumnat durant el periode d’alerta sanitària

El pati de l’Escoleta de les Alqueries ja compta amb les di-
visions necessàries per a mantenir el distanciament entre 
els xiquets i les xiquetes mentre estan jugant al pati. Esta 
mesura està dins del projecte Pati Segur que té com a fi 
mantenir els grups de convivència estable, per a reduir el 
contagi entre els més xicotets i que puguen seguir jugant 
amb normalitat.

La regidora d’Educació Noelia Albalate explica que “amb 
aquesta iniciativa volem que els xiquets i xiquetes de l’es-
coleta puguen jugar en el pati de manera segura, mantenir 
sempre el distanciament social amb les altres classes per 
evitar en la mesura del possible, possibles contagis”.

El projecte Pati Segur ha arribat a l’Escoleta 
Infantil amb la construcció dels corralets 

actualitat

L’ajuntament posa en marxa una
campanya de seguretat viària municipal

Des de l’Ajuntament de les Alqueries s’hi ha iniciat una campanya per a la seguretat viària dels veïns i 
veïnes de la població. La campanya consta de la implantació de radars de velocitat, controls d’alcohol i 
drogues, i seguretat viària dins del municipi.
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actualitat

Les Alqueries posa en marxa plans de seguretat 
en edificis públics per a fer front a la pandèmia

Les regidories d’Educació i Serveis Públics han col·laborat per tal de garantir la seguretat del perso-
nal dels diferents departaments municipals

La regidoria d’Educació i la regi-
doria de Serveis Públics ha segut 
les encarregades de coordinar 
una sèrie d’accions per tal de ga-
rantir la seguretat en els edificis 
públics davant la situació sanitària 
provocada per la COVID-19. Els 
dos departaments han anat tre-
ballant per a facilitar-li la vida a la 
ciutadania de les Alqueries, i per-
què en esta situació es puguen dur 
a terme les feines amb totes les 
mesures de seguretat.

Per això s’ha instal·lat difusors 
de gel hidroalcohòlic; papereres 
de residus sanitaris i catifes des-
infectants de peus en totes les 
dependències municipals. Tam-
bé s’han creat corredors segurs 
d’entrada i eixida.

Una altra mesura ha sigut l’aug-
ment del personal de l’Escola In-
fantil, en el departament de nete-
ja, i en l’àrea de via pública per tal  
que s’incremente la neteja i des-

infecció d’edificis i espais públics 
diàriament, com la desinfecció 
de parcs infantils, places i jardins 
municipals.

D’altra banda també s’ha instau-
rat un pla de coordinació entre el 
CEIP, la brigada de via pública i la 
Policia Local per a l’entrada i eixida 
de l’alumnat als centres educatius 
i el tall dels carrers per a evitar 
grans aglomeracions de persones 
en poc espai. 

L’ajuntament de les Alqueries ha acollit a la Subde-
legada del Govern a Castelló, Soledad Ten Bachero 
per a copresidir la Junta de Seguretat junt amb l’al-
caldessa Esther Lara.

En l’encontre s’han ficat sobre la taula temes d’ac-
tualitat com l’evolució de la delinqüència i de la 
violència de gènere, el desenvolupament de la cam-
panya citrícola en la localitat, la seguretat al camp i 
la col·laboració dels Cossos i Forces de Seguretat, 
amb motiu de la suspensió de les Festes Patronals. 

L’alcaldessa Esther Lara indica que “a pesar de to-
var-nos en un any atípic, la seguretat dels alqueriers 
i alquerieres és fonamental, pel que s’ha de pren-
dre mesures contra la violència de gènere i la de-
linqüència, perquè les Alqueries siga una població 
segura amb la màxima qualitat de vida per a la ciu-
tadania”.

La Junta de Seguretat avalua la situació de les 
Alqueries junt amb la Subdelegació del Govern

L’encontre ha estat copresidit per l’alcaldessa Esther Lara i la Subdelegada del Govern Soledad Ten 
i ha tractat sobre l’evolució de la delinqüencia i l’inici de la campanya citrícola

Soledad Ten i Esther Lara a la Junta de Seguretat
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Les Alqueries implanta l’aplicació Línea Verda 
per a la gestió d’incidències en la via pública

Este servei es va contractar en desembre però l’estat d’alarma i la pandèmia de la COVID ha retar-
dat la seua implantació

L’Ajuntament de les Alqueries junt 
amb la regidoria de Medi Ambient 
i Serveis Públics, dirigides per Bet-
lem Albero, està preparant la po-
sada en marxa de l’aplicació Línea 
Verda que servirà per a agilitzar la 
gestió de les incidències que pu-

guen sorgir en els serveis públics 
de l’administració. Este servei es va 
contractar en desembre però l’es-
tat d’alarma i la pandèmia de la CO-
VID ha retardat la seua implantació 
fins al proper 2 de novembre. L’app 
funciona amb sistema GPS, on les 

persones podran fer una captura o 
una foto del problema i penjar-ho 
directament en l’aplicació perquè 
arribe de manera immediata i es 
gestione tan ràpidament com siga 
possible. Es podrà descarregar en la 
Play Store o a la AppStore d’Apple.

L’Ajuntament realitza noves contractacions 
a causa de la pandèmia de la COVID-19

La regidoria de Personal ha rea-
litzat noves contractacions en di-
versos sectors per afrontar millor 
la crisi sanitària provocada per la 
pandèmia de la COVID-19 i així 
donar un millor servei a la ciutada-
nia. Entre estes noves incorporaci-
ons hi ha la d’una auxiliar adminis-
trativa d’Intervenció que té com a 
objectiu agilitar el servei. 

D’altra banda, gràcies a la subven-
ció del SEPE, i per una durada de 
2 mesos, en juliol i agost es van in-
corporar cinc peons de jardineria 
per a cunetes. També s’hi va con-
tractar un oficial d’obra gràcies a 

una subvenció del servei LABORA, 
per una durada de 4 mesos. 

Pel que fa a l’Escola Infantil també 
precisava d’una educadora de su-
port per tal de donar millor servei 
i poder establir classes bambolla. 
I per últim es va produir la reno-
vació del SAD per la Conselleria 
d’Igualtat i Polítiques Inclusives.

A més, la regidoria està gestionant 
la contractació d’un oficial i un 
peó d’obra per 5 mesos i personal 
per als serveis de Registre, Gestió 
de Subvencions i Serveis Socials. 
També es necessita ampliar els pe-

ons de neteja de via pública, des 
d’Avalem joves. 

Així mateix, a causa de la necessi-
tat per la pandèmia, des del pro-
grama Ecovid es contractara per-
sonal de neteja d’edificis públics. 
També s’ha impulsat la creació una 
borsa municipal de personal de 
neteja d’edificis públics i una de 
personal tècnic d’assumptes gene-
rals. A més de la creació del servei 
per a treballs tècnics del departa-
ment de serveis generals. Per úl-
tim, la regidoria té prevista l’ober-
tura de la plaça de cuinera/cuiner 
de l’Escola Infantil Municipal.

actualitat

Compra de material per 
a la neteja dels edificis

La situació sanitària ha fet necessària una neteja i 
desinfecció diària dels edificis públics en ús. Per tal 
d’optimitzar el temps de neteja s’ha fet indispensable 
la compra de nova maquinària per poder realitzar el 
treball de desinfecció amb més precisió. En este cas 
també s’ha fet necessari subministrar una màquina 
per al poliesportiu i altra per al CEIP Pintor Sorolla.

Comença la poda dels diferents jardins i places 
gràcies a la contractació de diferent personal per 
a la brigada de via pública. A més, enguany, es rea-
litzarà la neteja i poda de les palmeres del nostre 
municipi, per tal d’evitar que caiguen els fruits i 
netejar els arbres després de molt de temps sen-
se poder fer-ho per culpa de la pandèmia.

Poda d’arbres i 
palmeres del municipi
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actualitat

La regidoria de Medi Ambient ha 
instal·lat el primer contenidor de 
recollida selectiva d’oli vegetal al 
carrer Iturbi, sobre el número 9, en 
l’illa de contenidors de reciclatge. Al 
ser un contenidor al carrer, es pot 
reciclar l’oli usat les 24 h del dia. A 
més, s’instal·larà un segon conte-
nidor en l’illa de reciclatge situada 
al parc de la Via Augusta i carrer 
Nules. Fins ara, la ciutadania podia 
fer-ho portant l’oli a l’ecoparc mò-
bil que està situat al solar annex al 
mercat, i que té un horari de diven-

dres i dissabtes de 9 a 14 h i de 15 
a 17 h, així com el segon diumenge 
de cada mes de 10 a 14 h. 

Des de la delegació recorden la 
importància de que la retirada de 
l’oli es faça en botelles de plàstic 
tapades, per no contaminar, per no 
embrutar l’entorn i perquè es puga 
realitzar un òptim reciclatge.

Medi Ambient també farà unes xar-
rades en el CEIP Pintor Sorolla per 
tal d’informar sobre la necessitat de 

no abocar l’oli a la bossa del fem o a 
la pica d’aigua pel seu elevat grau de 
contaminació sobre les aigües.

Nous contenidors de reciclatge d’oli al municipi

El plenari municipal ha aprovat l’ex-
posició pública del conveni del car-
rer Sant Jaume-La Torre i pel qual 
l’Ajuntament de les Alqueries ur-
banitzarà la zona amb una inversió 
de 100.000 euros. El document ha 
quedat a exposició pública per si 
existeixen al·legacions. 

D’altra banda, l’acord 
també contempla que 
no s’ha de modificar el 
Pla General d’Organit-
zació Urbana en esta 
zona i s’haurà de fer la 
inversió en un termini 
de dos anys després de 
la signatura del conve-
ni. Pel que fa als propie-
taris dels solars, hauran 
de cedir gratuïtament 
al consistori 434,43 
m2 de superfície i han 
d’aportar 36.000 euros 
en concepte de quotes 
d’urbanització a la sig-
natura del replanteig 

urbanístic. A més, s’hauran de fer 
càrrec de la demolició dels ele-
ments existents als solar i de les 
despeses notarials i el registre de 
la cessió.

Amb este acord es posa fi a unes 

negociacions que es van iniciar en 
el 2016 i que s’han retardat per 
modificacions en l’abastiment de 
la llum que s’havia de fer per part 
d’Iberdrola però que finalment 
s’ha solucionat i es podrà portar a 
terme el projecte. 

El plenari aprova el conveni per al carrer Sant Jaume
Es troba en exposició pública des de la sessió plenària de setembre del 2020
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economia
Descripció  Crèdits inicials  Modificacions 

de crèdit 
 Despesses 

consignades 
 Crèdits 

disponibles 
Seguretat i ordre públic. Policia Local 469.136,00       -                     256.213,86       212.922,14       
Urbanisme. Funcionaris 42.130,60         -                     23.737,49         18.393,11         
Assistència social. Personal laboral 136.993,04       25.455,00         74.570,03         87.878,01         
Assistència social. Programa foment de l'ocupació 97.266,97         95.150,24         82.141,33         95.174,15         
Centres educatius. Funcionaris i personal laboral 214.910,26       2.300,00 -          108.850,28       103.759,98       
Promoció cultural. Personal eventual 21.312,76         -                     11.708,64         9.604,12           
Instalacions esportives i de temps lliure. Personal laboral 67.759,18         -                     37.486,59         30.272,59         
Òrgans de govern. Retribucions 129.513,04       -                     60.585,26         68.927,78         
Serveis generals. Funcionaris i personal laboral 464.851,39       6.296,00           260.051,85       211.095,54       
Política econòmica i fiscal. Funcionaris i interins 174.181,40       -                     99.143,05         75.038,35         
Biblioteca. Funcionaris 18.060,56         -                     9.939,33           8.121,23           

TOTAL CAPÍTOL I despeses de personal 1.836.115,20    124.601,24       1.024.427,71    921.187,00       
Policia local. Arrendaments, combustibles, vestuari i altres despeses 23.800,00         1.500,00           12.126,32         13.173,68         
Urbanisme. Estudis i treballs tècnics, indemnitzacions, PGOU, inventari, gestió 
del patrimoni 45.000,00         15.616,07         28.163,42         32.452,65         

Manteniment infraestructures. Vies publiques, camins i clavegueram 38.500,00         8.370,27           10.838,85         22.549,99         
Altres treballs d'empreses. Manteniment aigües residuals, recollida de residus i 
materia orgànica 201.935,15       18.400,00         109.697,62       95.512,53         

Enllumenat públic. Suministre i manteniment 251.000,00       -                     161.053,97       89.946,03         
Parcs i jardins. Contracte de manteniment i altres despeses Medi Ambient i 
Agricultura 104.000,00       2.117,50           15.955,06         90.162,44         

Assistència social. 3ª edat, contractes renda, cursos foment de l'ocupació 9.000,00           -                     1.500,00           7.500,00           
Sanitat. Contractes, neteja solars i altres despeses 32.000,00         -                     31.508,47         2.868,47 -          
Centres educatius. Combustible, aliments, escola d'estiu i altres despeses 33.500,00         -                     11.434,72         22.065,28         
Biblioteca. Premsa, revistes, llibres i altres publicacions 7.000,00           -                     2.134,04           4.865,96           
Promoció cultural. Activitats culturals, joventut, normalització lingüística, Igualtat 
i Banda Municipal 109.200,00       800,00              19.862,49         90.137,51         

Festes. Activitats de festes i festes de barris 212.000,00       20.000,00 -        27.988,07         164.011,93       
Esports. Activitats, events esportius i cursets 51.800,00         -                     14.602,86         37.197,14         
Comerç. Altres despeses 4.500,00           -                     2.888,58           1.611,42           
Oficina defensa del consumidor 3.700,00           -                     3.623,91           76,09                
Òrgans de govern. Retribucions, asegurançes i atencions protocolàries 40.700,00         -                     16.534,66         24.165,34         
Serveis generals. Manteniment d'edificis públics 70.000,00         -                     29.107,94         36.137,87         
Serveis generals. Manteniment elements de transport, equips informàtics, 
utillatje, material no inventariable, combustibles, productes de neteja i material 
brigada

106.500,00       -                     68.717,61         37.782,39         

Serveis generals. Telecomunicacions 14.000,00         -                     7.726,76           6.273,24           
Serveis generals. Despeses postals, publicitat, contracte de comunicació, edició 
del BIM 63.100,00         -                     13.066,15         50.033,85         

Serveis generals. Altres indemnitzacions, locomoció i asegurances 8.000,00           -                     1.524,31           6.475,69           
Serveis generals. Contracte de servei jurídic i altres despeses 38.000,00         -                     6.226,56           31.773,44         
Serveis generals. Contractes treballs altres empreses 94.200,00         -                     46.878,02         47.321,98         
Participació ciutadana i transparència 4.500,00           -                     -                     4.500,00           
Serveis recaudació 2.000,00           -                     1.081,29           918,71              

TOTAL CAPÍTOL II despeses en bens corrents i serveis 1.567.935,15    26.803,84         644.241,68       913.776,69       
Despeses financeres i comisions bancàries 2.500,00           -                     2.339,05           160,95              

TOTAL CAPÍTOL III despeses financeres 2.500,00           -                     2.339,05           160,95              
Serveis socials. Ajudes individualitzades 30.000,00         6.876,00           18.307,35         18.568,65         
Serveis socials. Ajudes a colectius desfavorits 2.500,00           -                     916,16              1.583,84           
Serveis socials. Ajudes despeses farmacèutiques i taxi finalitats mèdiques 1.500,00           1.000,00           345,77              2.154,23           
Serveis socials. Programa "Menjar a Casa" 2.000,00           -                     -                     2.000,00           
Serveis socials. Ajudes material lectiu escolar 24.000,00         -                     -                     24.000,00         
Ajudes a comerços 3.000,00           20.000,00         5.725,08           17.274,92         
Transferències a entitas que agrupen municipis 1.500,00           -                     1.455,30           44,70                
Trasferències entitats i associacions locals 39.000,00         -                     1.944,90           37.055,10         

TOTAL CAPÍTOL IV trasnferències de capital 103.500,00       27.876,00         28.694,56         102.681,44       
Serveis generals. Inversions en maquinària i reposició en via pública i edificis 
municipals 35.000,00         -                     9.302,48           25.697,52         

Serveis generals. Inversions en equips informàtics i aplicacions 4.000,00           -                     -                     4.000,00           
Adquisició material i contenidors per a recollida de residus orgànics 4.059,00           7.920,00           -                     11.979,00         
Conveni Urbanístic UE3 Caixer i Bellaguarda -                     -                     -                     -                     
Millora actuació en "El Replà" -                     -                     -                     -                     
Millora sistema contra incendis del pavelló -                     -                     -                     -                     
Incorporació inversions en curs de l'exercici 2019 -                     479.857,47       196.156,20       238.428,90       

TOTAL CAPÍTOL VI Inversions 43.059,00         43.059,00         43.059,00         43.059,00         
Transferències de capital. Emuvisal i consorci escorxador 3.950,00           -                     -                     3.950,00           

TOTAL CAPÍTOL VII  Transfèrencies de capital 3.950,00           3.950,00           3.950,00           3.950,00           
Amortització coutes IVACE E4SP41-2018-75 3.972,94           -                     1.986,47           1.986,47           

TOTAL CAPÍTOL IX  Pasius financers 3.972,94           -                     1.986,47           1.986,47           

TOTAL PRESSUPOST 2020 3.561.032,29    226.290,08       1.748.698,47    1.986.801,55    

ESTAT D'EXECUCIÓ DEL PRESSUPOST - 31/07/2020
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MODIFICACIÓN DE CRÉDITOS 3/2020

CRÉDITOS EXTRAORDINARIOS

DESCRIPCIÓN IMPORTE FINANCIADO CON MOTIVO

151 61936 Urbaport UE3  Caixer más Bellaguarda 298.893,58 Con cargo a remanente de tesorería Convenio para la liquidación del PAI

334 63207 Mejora actuación REPLÀ 19.904,63 Con cargo a remanente de tesorería

342 63208 22.091,87 Con cargo a remanente de tesorería

334 2260904 Convenio Asoc. Cultural “The blues farm society” 3.000,00 Organización de actividades culturales
334 2260903 Convenio Asoc. “Esplais Castelló” 3.000,00 Gastos diversos. Juventud
924 483001 Convenio Asoc. Esclerosisi múltiple Castellón 1.000,00
924 483002 Convenio Fundación Isonomia 444,90
924 483003 Convenio Fundación Alzheimer Salomé Moliner 4.000,00
924 483004 Convenio Cruz Roja 1.500,00

TOTAL 353.834,98

SUPLEMENTOS DE CRÉDITO

DESCRIPCIÓN IMPORTE FINANCIADO CON MOTIVO

912 233 Otras indemnizaciones. Órganos de gobierno 7.449,50
920 12001 Funcionarios: básicas Grupo A2. Serv. generales 43.536,54
920 16000 Seguridad Social. Serv. generales 11.428,83
931 16000 Seguridad Social. Política económica y fiscal 3.019,50
931 13199 Laborales temporales. Política económica y fiscal 9.567,68

151 22699 6.204,77
323 13199 Laborales temporales. Func. centros enseñanza 6.146,38 Programa fomento empleo 2019

323 16000 Seguridad Social. Func. centros enseñanza 1.744,12
920 13199 Laborales temporales. Serv. generales 4.433,36 Programa fomento empleo 2019

920 16000 Seguridad Social. Serv. generales 283,72

920 14300 Otro personal. Plan de empleo Diputación 2020 127,00
Con cargo a remanente de tesorería

Protección del entorno de tapial 
valenciano y arco

Instalación sistema contra incendios polideportivo. 
Instalaciones deportivas

Plan estratégico subvenciones aprobado 
en el pleno de julioTransf. a instituciones sin fines de lucro 

Con cargo a 924 483 Con cargo a 924 
483 Con cargo a 924 483

Órganos de gobierno: retribuciones 
básicas

Cambio de percepción de alcaldía a 
retribución por asistencia desde abril

Se añade el gasto extra de la contratación 
de Javi y Lidia durante la baja de Lucía

Contratación de auxiliar de intervención 
por la baja de Maribel

Indemnización. Cosechas campo de fútbol. Urbanismo y 
planeamiento

Indemnización pendiente de liquidar por 
un inconveniente que tuvieron las 
propietarias

Contratación de una auxiliar de apoyo en 
la Escoleta Con cargo a 241 16001Seguridad Social. Programa Fomento 

del empleo

Contratación de una persona extra de 
limpieza para reforzar el servicio en los 
centros escolares Con cargo a 241 16001

Seguridad Social. Programa Fomento 
del empleo

La parte que le corresponde al 
Ayuntamiento de la contratación de un 
obrero que se ha contratado

modificación
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934 359 Otros gastos financieros y comisiones bancarias 3.000,00

TOTAL 96.941,40

TOTAL SUPLEMENTOS Y CRÉDITOS EXTRAORDINARIOS 450.776,38

Partida insuficiente por el aumento de las 
comisiones bancarias derivadas de la 
normativa europeamodificación

Página 1

TOTAL SUPLEMENTOS Y CRÉDITOS EXTRAORDINARIOS 450.776,38

FINANCIACIÓN CON CARGO A :

BAJAS DE CRÉDITOS

DESCRIPCIÓN IMPORTE TRASPASO

912 10000 Órganos de gobierno: retribuciones básicas 13.820,00
Sobrante912 16000 Seguridad Social. Órganos de gobierno 5.084,90

323 15003 2.400,00 Sobrante
334 2260901 Gastos diversos. Juventud 5.000,00 Parte a Esplais y parte a las demás
338 2269902 Gastos diversos, actividades fiestas patronales 35.000,00 Sobrante
338 2269904 Gastos diversos, actividades fiestas segregación 16.600,00 Sobrante
920 22602  publicidad y propaganda. Servicios generales 9.301,92 Sobrante
241 13101 Programa fomento empleo 2019 10.579,74

Refuerzos escoleta y limpieza241 1600001 Seguridad Social. Programa Fomento del empleo 2.027,84
334 22609 Organización de actividades culturales 3.000,00 Blues
924 483 Transf. a instituciones sin fines de lucro 6.944,90 Subvenciones

TOTAL BAJAS 109.759,30

REMANENTE DE TESORERÍA 341.017,08

450.776,38

Laborales temporales. Productividad. Función centros de 
enseñanza

TOTAL FINANCIACIÓN : BAJAS + REMANENTE 
TESORERÍA
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comerç

La campanya ‘Ara més que mai, comerç de les 
Alqueries’ reparteix 135 premis de comerços locals

L’equip de govern municipal posa en marxa diferents 
actuacions per a recolzar l’economia local

L’Ajuntament ha repartit 135 
premis de comerços locals este 
estiu amb la campanya ‘Ara més 
que mai, comerç de les Alqueries’. 
La regidora de Comerç, Lorena 
Maure, explica que “hem adquirit 
dels comerços, autònoms i esta-
bliments d’hostaleria locals una 
sèrie de productes i serveis per 
a sortejar. L’objectiu era dotar de 
liquiditat als negocis locals i ajudar 
en estos moments de dificultat”.

Durant el mes de juny es va realit-
zar sortejos setmanals en el perfil 
de Facebook de l’Ajuntament. En 
juliol, després del període de de-
sescalada, el sorteig va tornar a la 
seua forma habitual i s’havia d’em-
plenar un cupó que s’obtenia quan 
es realitzava alguna compra en 
qualsevol dels establiments locals 
adherits a la campanya. Els guanya-
dors han pogut passar a arreplegar 
els seus vals a l’ajuntament.

Lorena Maure, afirma que “estem 
contents amb la resposta que ha 
tingut la campanya per part de la 
població. Esta forma part de les 
diferents iniciatives que hem dut a 
terme per a ajudar a l’economia lo-
cal, dins de les possibilitats que te-
nim com a Ajuntament xicotet. Una 
de les idees en les quals treballem 
és la creació d’unes bases d’ajuda 
directa per als nostres comerços , 
que donen vida als carrers”.

Des de l’inici de l’estat d’alarma 
l’Ajuntament ha posat en marxa 
actuacions per tal de recolzar el 
comerç local front a la situació 
econòmica que ha provocat la 
pandèmia de la COVID-19.

En un primer moment, es va re-
partir pantalles facials i gel hidro-
alcohòlic als comerços perquè 

pogueren reprendre la seua acti-
vitat amb seguretat. També es va 
derogar l’ordenança d’ocupació de 
via pública respecte a les terrasses 
d’establiments d’hostaleria per a 
facilitar que estes puguen ampliar 
el seu aforament, de manera gra-
tuïta, fins al 31 de desembre del 
2020. En este sentit, s’ha impulsat 
la devolució de la part proporcio-

nal de la taxa d’ocupació de via pú-
blica durant l’estat d’alarma de to-
tes les empreses que ho sol·liciten. 

Així mateix, es treballa en concedir 
ajudes directes als comerços, així 
com subvencions per a aquells que 
han hagut de dur a terme obres en 
els seus locals per a adaptar-los a 
les noves circumstàncies sanitàries.

La regidora de Comerç, Lorena 
Maure, informa que “volem que no 
es perda cap petita empresa que 
done servei en el nostre municipi. 
Estarem al costat de la ciutadania i, 
dins de les possibilitats pressupos-
tàries d’un municipi com el nostre, 
impulsarem totes aquelles iniciati-
ves que pensem que poden bene-
ficiar a les nostres veïnes i veïns”.

El consistori va adquirir productes i serveis d’estabiliments locals que va sortejar entre els participants 
per a dotar-los de liquiditat durant el període de desescalada

L’Ajuntament ha repartit pantalles, gel hidroalcohòlic, derogat l’ordenança d’ocupació de via pública 
per a terrasses entre altres per a fer front a la COVID-19
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urbanisme
Millores en la via pùblica de les Alqueries

L’Ajuntament ha reformat la via Augusta. Dins del Pla 135 del 2019 ‘Millores de l’accessibilitat de l’entorn de les 
instal·lacions de la via Augusta’ amb un pressupost de 90.900,00 €. S’han adequat accessos a les instal·lacions 
públiques, escocells i passos de zebra, etc.

S’ha adequat el paviment del carrer San Ramón 
per l’enfonsament del mateix.

En el carrer Enrique Letrado Bueso s’han fet dues actuacions, la primera eliminant la reixeta i instal·lant embor-
nals per a l’evacuació de les aigües pluvials. Per altra banda també s’ha realitzat la instal·lació d’un embornal per 
a recollir les aigües i la reparació de la zona enfonsada.

Millores en el carrer José Izquierdo.
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urbanisme
Finalitza una nova fase de restauració del Replà

Les obres de rehabilitació de l’Església del Replà ja es-
tan pràcticament finalitzades a falta de la instal·lació 
del subministrament elèctric i de la instal·lació del mo-
biliari per a la seua obertura al públic.

La restauració de l’Església del Replà s’ha dut a ter-
me gràcies al finançament dels Fons Feder gestionats 
a través de la Generalitat Valenciana (116.456 euros) i 
amb aportacions de l’Ajuntament (107.140 euros) i la 
Diputació de Castelló (52.228 euros).

La recuperació d’este conjunt arquitectònic era ne-
cessària per a evitar el deteriorament i l’esfondrament 
d’este edifici de gran valor i per tal de conservar el 
patrimoni històric de les Alqueries. 
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urbanisme
La Unitat de Respir estrena noves instal·lacions

L’Ajuntament de les Alqueries, amb 
l’ajuda de la Diputació de Castelló i 
el Pla 135, ha traslladat la Unitat de 
Respir per a malalts d’Alzheimer 
que gestiona junt a l’Associació de 
Familiars d’Alzheimer (AFA). 

Les noves instal·lacions se situen 
en les antigues escoles infantils 
de la localitat i quasi dupliquen 
la capacitat de l’antiga ubicació. 
D’esta forma, s’ha vist ampliada la 

capacitat d’atenció a les famílies 
de les Alqueries per tal d’atendre 
a persones majors amb estos pro-
blemes de salut. 

La regidora de Serveis Socials i 
alcaldessa de la localitat, Esther 
Lara, mostra la satisfacció per ha-
ver pogut fer esta inversió de més 
de 90.000 euros amb la col·labo-
ració de l’ens provincial “per tal 
d’augmentar la qualitat de vida de 

les persones del nostre municipi” 
i afegeix que “des del principi de la 
posada en marxa del servei, hem 
anat incrementant-lo. Amb només 
sis mesos de funcionament, ja vam 
haver d’augmentar l’horari d’aten-
ció a matí i vesprada. Ara anem un 
pas més enllà amb estes noves ins-
tal·lacions i podrem donar un molt 
millor servei a les persones usuà-
ries i a les seues famílies per tal de 
millorar la seua vida”. 
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festes

Les Alqueries va celebrar enguany 
els seus 35 anys com a poble des 
de la segregació de Vila-real en 
1985. Les tradicionals festes de 
la Segregació es van suspendre 
el mes d’abril a causa de la situ-
ació de crisi sanitària i així reduir 
el risc de contagi. Encara així, el 
consistori va organitzar activitats 
durant aquests dies perquè la po-
blació puga gaudir des de les se-
ues cases aquest aniversari.

L’alcaldessa, Esther Lara, explica 
que “és una celebració molt im-
portant per al nostre municipi 
perquè representa i commemora 
la lluita de diverses generacions 
d’un poble que a base de treball 
van tirar avant la Segregació”.

Del 20 al 25 de juny es va orga-
nitzar contacontes, ‘escape room’ 
sobre la història del poble, una glo-
botá, ‘tardeo’ online i un castell de 
focs artificials, finalitzant amb l’acte 
institucional d’ofrena al Monòlit i 
homenatge a totes les generacions 
que van aconseguir la independèn-
cia del poble i el llançament dels 35 
tronadors. En ell, l’alcaldessa va des-
tacar “l’esperit lluitador de les Al-
queries que ha demostrat que som 
un poble exemplar tots aquests 
anys, i ara, encara des de la distància 
que hem viscut aquests mesos con-
tinuem units i unides pel bé comú”. 
Enguany, el consistori ha creat un 
mural que conté una imatge icònica 
d’aquell 25 de juny de 1985 per a 
recordar els orígens del poble.

Així mateix, Lara indica que la 
cort d’honor que havia sigut ele-
gida per al 2020 ostentarà aquest 
càrrec en el pròxim 2021. L’alcal-
dessa va mantindre una videocon-
ferència juntament amb les joves i 
la regidora de Festes, Lorena Mau-
re, per a compartir aquesta deci-
sió i poder explicar-los els motius 
que van ser compresos i compar-
tits per les 11 representants.

Les Alqueries celebra els seus 35 anys de 
segregació amb unes festes des de casa

Les Festes de la Segregació es van suspendre a l’abril però el consistori va organitzar activitats per a 
gaudir des de casa i commemorar l’aniversari de manera segura

Acte institucional d’ofrena al “Monòlit”
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L’Ajuntament de les Alqueries va 
suspendre també les festes patro-
nals de la Virgen del Niño Perdi-
do d’octubre per la crisi sanitària 
actual del COVID19, ja que davant 
esta situació es feia molt compli-
cada la celebració dels actes més 
representatius d’aquestes celebra-
cions.

L’alcaldessa Esther Lara expli-
ca que “des de l’equip de govern 
vam traslladar aquesta proposta 
als diferents grups polítics i a les 
associacions que participen en les 
celebracions i vam vore que era la 
decisió més encertada”.

Així mateix, Lara recorda que la 
cort d’honor que havia sigut ele-
gida per al 2020 ostentarà aquest 
càrrec en el pròxim 2021. “És una 
situació complicada i totalment 
nova per a totes les administra-
cions, però l’hem d’afrontar amb 
responsabilitat en aquests mo-
ments. A més, vull agrair la com-

prensió de totes les parts amb les 
quals vam compartir aquesta deci-
sió i vull traslladar a la ciutadania 
que continuarem treballant per a 
vetlar per la seua seguretat en la 
mesura de les nostres possibilitats 
i amb la col·laboració de totes les 
institucions”, argumenta l’alcaldes-
sa.

La suspensió de les festes va impli-
car una sèrie de prohibicions: No 
es van poder obrir els casals, ni 
traure taules o cadires en les vies 
ni espais públics, com també la in-
gesta de beguda en la via pública. 
No van haver actuacions musicals, 
balls o xarangues.

Malgrat la suspensió de les festes, 
sí que es van fer els actes com-
memoratius en honor a la Mare 
de Déu del Niño Perdido sempre 
amb les mesures de seguretat es-
tablides. Es va celebrar el tir dels 
morters i volteig de campanes 
anunciant el dia de la nostra patro-

na a les 13 h, després, la missa en 
honor a la Mare de Déu del Niño 
Perdido que es va celebrar amb 
l’accés limitat per l’aforament.
Per últim el castell de focs artifi-
cials disparats per la pirotècnia 
Reyes Martí, dos castells simul-
tanis perquè tots els alqueriers i 
alquerieres ho pugueren vore des 
de casa.

Esther Lara vol traslladar un mis-
satge d’optimisme i esperançador 
“les Alqueries i la seua ciutadania ha 
tingut un comportament exemplar 
durant esta pandèmia i, malgrat que 
vam esperar fins al final per a vore 
si l’evolució sanitària era favorable, la 
decisió més responsable va ser sus-
pendre les festes patronals, ja que 
podrien suposar un focus de con-
tagis que fins al moment tots junts 
hem aconseguit evitar. Esperem po-
der celebrar-les al 2021 amb nor-
malitat. Eixa seria la millor notícia, 
ja que significaria que hem superat 
aquesta difícil situació”.

L’Ajuntament de les Alqueries 
suspén les festes patronals

La regidoria de Festes va prendre aquesta decisió per evitar més contagis i seguir garantit la seguretat 
de tota la ciutadania en un moment d’alerta sanitària

Imatge de la celebració de la missa amb totes les mesures de seguretat sanitària. 
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Suspensió de les festes d’estiu dels 

barris el Quadró i Bellaguarda

Les comissions encarregades de 
les festes van haver de suspendre 
les celebracions d’estiu dels barris 
el Quadró i Bellaguarda per a evi-
tar els contagis per la COVID-19. 

El barri el Quadró només va cele-
brar la missa en honor a Sant Vi-
cent el diumenge 5 de juliol i en 
acabar van llançar un Castell de 
focs artificials. 

Les festes en honor a Sant Ramon 
del barri Bellaguarda estaven pro-
gramades per a l’última setmana 
d’agost com és habitual en esta zona. 
Donada la situació sanitària també 
van ser suspeses totes les activitats 
de caràcter festiu, a excepció de la 
missa en honor a Sant Ramon, el dia 
31 d’agost, on a més es va fer la tra-
dicional benedicció de dones emba-
rassades.

Comemoració del 35é aniversari de la segregació 
del poble de les Alqueries amb un mural

Des de la regidoria de Norma-
lització Lingüística, s’ha volgut 
commemorar enguany les festes 
de la Segregació d’una manera es-
pecial amb una imatge permanent 
de l’orgull alquerier en un mural, 
situat a l’antic camp de futbol. A 
causa de la pandèmia l’Ajunta-
ment va haver de suspendre les 
celebracions, i d’esta manera es 

va voler almenys donar-li impor-
tància al 35é aniversari de la se-
gregació.

El mural ha sigut realitzat per les 
artistes de la ciutat veïna de Borri-
ana, les Very Veritas, que han sabut 
plasmar el sentiment i l’alegria d’ei-
xe any 1985, on apareixen diferents 
persones representants d’algunes 

de les entitats i associacions que es 
van mobilitzar per obtenir la inde-
pendència de Vila-real, no estan to-
tes però sí una mostra important.



el municipi 24

esports

Sport Ciclisme Alqueriense té pre-
vist per al pròxim curs 2021 crear 
una Escola de Ciclisme Alquerien-
se per a categories de principiants, 
promeses, alevins i infantils, tant 
masculines com femenines. Este 
projecte comptarà amb la col·la-
boració de l’Ajuntament de les 

Alqueries i de diverses empreses 
locals, que també donaran suport 
a aquestes activitats.

Des de Sport Ciclista Alqueriense 
consideren que “esta és una pro-
posta de futur molt interessant. 
Actualment compta amb 10 cor-

redors que es poden incrementar 
ràpidament. “Els fills dels socis del 
club tindran un descompte del 25% 
de la quota de l’escola.

Tota la informació està en el local 
social de Sport ciclista Alquerien-
se.

Sport Ciclisme Alqueriense té previst crear per 
a 2021 una Escola de Ciclisme Alqueriense 

Comptarà amb categories de principiants, promeses, alevins i infantils, tant masculines com femenines 

El C.T Alqueries Tryteam en deu 
anys des de la seua fundació ha 
aconseguit grans èxits a nivell 
provincial, autonòmic i nacional 
com el de millor organització en 
la competició a nivell autonòmic 
en 2017, atorgat per la Federació 
Valenciana de triatló. Com èxits 
en totes les competicions, com 
veterans amateurs, sub-23, jú-
niors, pre benjamins i multiesport.

Des de la directiva del club 
agraeixen la col·laboració a tots 
els i les triatletes que han format 
part en aquest projecte, per haver 
confiat en aquest club.

Tots els anys la gent del club ha 
col·laborat amb la Federació Va-
lenciana de triatló, per a organit-
zar diverses competicions en el 
nostre municipi, com un triatló 
i sis duatlons escolars en l’àmbit 
autonòmic, El president del club, 
Juanba Vicent, menciona que “no 
és fàcil en l’àmbit personal, ja que 
et lleva molt de temps, però val 

la pena veure disfrutar als més 
menuts practicant l’esport que 
més els agrada. Des de la direc-
tiva agraïm la col·laboració incon-
dicional de l’Ajuntament, comerç 
local, i els nostres col·laboradors 
formats per amics i clubs espor-
tius locals, com l’Sport Ciclista 
i Running per haver fet possible 
aquests esdeveniments a un gran 
nivell.”

En aquests moments de pandèmia 
de la Covid-19, el club ha paralit-
zat les activitats esportives anuals 
i entrenaments escolars, per mo-
tius de seguretat i higiene, fins que 
no hi haja un protocol d’actuació 
coordinat pels clubs autonòmics i 
la Federació Valenciana de triatló. 

Els majors d’edat continuaran, 
com veterans, amateurs, sub-23 i 
júniors, tal com marca el protocol 
d’actuació en les competicions.

En el club consideren que l’es-
port també és un mètode d’edu-

cació i disciplina, sent la insígnia 
en tot moment, com el respecte i 
la companyonia a tots i totes per 
igual.

El triatló està format per tres es-
ports, la natació, el ciclisme i la ca-
rrera a peu. No és fàcil, ja que s’ha 
de combinar les tres disciplines 
en una competició i en poc temps.

Les persones que estiguen inte-
ressades a formar part de les C.T 
Alqueries Tryteam posen en con-
tacte amb la directiva del club i 
l’informarem de totes les novetats 
relacionades amb aquest esport i 
la prevenció sobre la Covid-19.

El C.T Alqueries Tryteam està d’aniversari
En una dècada, el club ha aconseguit grans èxits a nivell provincial, autonómic i nacional, competint 
en diverses disciplines com veterans amateurs, sub-23, júniors, pre benjamins i multiesport

Hui el nostre club està d'aniversari!!!

En tan sols una dècada, el
club ha aconseguit grans
èxits a nivell provincial,
autonòmic i nacional,
competint en diverses
disciplines com veterans,
amateurs, sub-23, júniors,
cadets, infantils, benjamins,
pre benjamins i multiesport,
tots a un gran nivell.

Desde la directiva del club agraïm la col•laboració a tots els i les 
triatletes que han format part en aquest projecte, moltíssimes gràcies 
per haver confiat en aquest club, per a nosaltres a sigut un honor 
tindre a grans esportistes.

El triatló està format per tres esports, la natació, el ciclisme i la 
carrera a peu. No és fàcil, ja que has de combinar les tres disciplines 
en una competició i en poc temps, amb una mitjana de 300 
participants no es fàcil, és un esport molt divertit i gratificant per ha 
tots.

Per ha nosaltres l'esport també és un mètode d'educació i disciplina, 
en aquest club és la insígnia en tot moment, com el respecte i el 
companyerisme a tots i totes per igual.
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La tornada a l’activitat física desprès del confinament 

acaba amb 141 participants al llarg de l’estiu 

Un estiu diferent per la pandèmia de la Covid-19, 
va animar a l’Ajuntament de les Alqueries a llançar 
una campanya d’activitats a l’aire lliure amb mesures 
de seguretat sanitàries aprofitant els espais oberts, 
parcs, recinte del mercat i jardins del Casal Jove.

Les activitats que es van portar a terme van ser ioga, 
GAP, gimnàstica d’estiu i Cubbà, que es van convertir 
en un reclam per a la gent durant el període esti-
val, després d’estar paralitzades per l’estat d’alarma,  
També es van reunir el grup de la tercera edat per 
vore com anava tot, parlar del confinament i per re-
organitzar les activitats de cara a l’octubre.  

El volum de participació va ser de juliol fins a l’agost 
85 persones i en setembre van ser 56 persones les 
què van fer activitats físiques.

Alqueries C.F inicia una nova 
temporada marcada per la il·lusió

En l’era COVID hi ha hagut molts 
canvis als quals s’han vist sotme-
sos l’entitat. Després d’uns mesos 
de molta incertesa i molt de tre-
ball per poder començar l’exercici 
futbolístic, les ganes i la il·lusió en 
este nou projecte han sigut més 
fortes que totes les dificultats que 
suposa per al club el dia a dia d’es-
ta “nova normalitat”.

A finals d’agost van començar a 
entrenar els primers equips de 
l’escola, i a poc a poc van seguir 
la resta dels conjunts. Avui en dia 
el club es troba en ple rendiment 
i tots els seus equips han disputat 
alguns partits amistosos.

El club té preparat moltes nove-
tats aquest any, algunes “imposa-
des” per la situació sanitària en la 
qual ens trobem.

La inscripció ha passat a ser via 
web, la instal·lació esportiva ha ha-
gut de ser a condicionada: senya-
lització Covid, sentit de circulació 
dels jugadors, dispensadors de gel 
hidroalcohòlic, toma de tempera-
tura als jugadors. A banda, es van a 
ficar a la venda mascaretes del club 
amb caràcter solidari.

Com a novetat “estrella” perquè 
les famílies puguen seguir gaudint 
de vore als seus xiquets i xique-

tes en els partits, s’ha implantat 
un sistema de registre telemàtic 
de persones assistents a la ins-
tal·lació. Aquest sistema ha sigut 
pioner en els clubs de futbol i des 
del club han rebut informació per 
part d’altres entitats esportives 
per a copiar este model que tant 
èxit ha tingut.

El Club de Futbol les Alqueries comença una nova època plena de canvis
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Les activitats esportives continuen amb 
la major seguretat sanitària possible

L’Ajuntament ha establit protocols i normes per l’ús 
de les instal·lacions municipals i el desenvolupament 
de les activitats amb el fi de garantir la seguretat dels 
esportistes amb la vigilància de la higiene, la segure-
tat, el control d’aforament o la senyalització.

Les activitats de les Alqueries en Forma s’han iniciat 
en octubre amb 133 persones. S’ha prioritzat el des-
envolupament a l’aire lliure i s’han adaptat per al po-
der fer-se en espais interiors a partir de novembre. 
El volum de participació per activitats és de: gimnàs-
tica de manteniment 46, pilates 29, cubbà 8, ioga 14, 
gap 18 i step fitness amb 18 persones.

L’Ajuntament obté a una subvenció de la 
Conselleria per a activitats educatives i culturals

Es llaçaran al llarg del curs activitats gratuites subvencionades per la Conselleria i el consistori 

esports

La Conselleria d’Educació Cultura i Esport de la 
Generalitat Valenciana ha atorgat una subvenció a 
l’Ajuntament de les Alqueries per tal d’organitzar 
una sèrie d’activitats gratuïtes i cursos per a tota 
la ciutadania. Estes activitats inclouen programes 
de suport educatiu, tallers de pintura i dibuix, tallers 
d’escriptura divertida i teatre, tallers de matemàtiques 
entre altres activitats que s’aniran anunciant.

Dins del programa que comptarà amb l’ajuda de la 
Generalitat s’han afegit algunes activitats extraescolars, 
culturals i educatives per infantil i primària, com esport 
i contacontes que es desenvoluparan quan la situació 
sanitària ho permeta.

A més, dintre d’este pla estarà el Programa de joventut 
que es portarà a terme, principalment, en el Casal Jove 
de la localitat de les Alqueries.

Estes activitats, que seran gratuïtes per als alumnes, 
tenen com a objectiu principal el desenvolupament 
de capacitats artístiques i culturals.
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Benvolguts veïnes i veïns,

Aquestes línies les escrivim després 
d’haver passat els mesos més difícils 
que el nostre municipi ha viscut. Hem 
hagut de prendre moltes decisions i 
molt complicades, però sempre les 
hem condicionat a la responsabilitat 
i a la intenció de garantir al màxim la 
seguretat de les nostres veïnes i veïns.

En primer lloc, volem destacar i agrair 
la gran tasca realitzada des de les àrees 
de serveis socials, personal de neteja, 
brigada municipal i policia local, per 
tot el treball realitzat com a personal 
essencial en tota aquesta situació de 
pandèmia sanitària.

El primer pas per a fer front a tota 
aquesta situació, va ser l’adquisició de 
material sanitari, de desinfecció i de 
neteja, per garantir l’abastiment de tot 
el municipi quan la situació era tant 
crítica, i es va aconseguir fer el repar-
timent de mascaretes porta a porta a 
totes les veïnes i veïns, evitant així que 
ningú s’haguera de desplaçar. Des d’ací 
també volem agrair a tot el personal 
voluntari la seua tasca en aquells mo-
ments tan delicats.

Des de la Regidoria d’Educació, hem 
treballat per a gestionar la tornada a les 
aules amb la màxima seguretat possible.

A l’escoleta Municipal hem realitzat 
l’adequació del pati perquè els nostres 
xiquets i xiquetes puguen jugar d’una 
manera segura amb el seu grup de 
convivència estable. També s’ha aug-
mentat el personal a l’escoleta per a 
poder fer les nostres classes més segu-
res, donant suport al personal existent.

Al CEIP Pintor Sorolla hem coordinat, 
junt amb la regidoria de Serveis Pú-
blics els canvis de classe necessaris i 
les necessitats que ens han comunicat 
des de direcció, fent especial incidència 
amb la neteja de les aules, on també 
s’ha contractar una persona de reforç 
per a este servei.

D’altra banda hem concretat amb la 
Policia Local els talls de les vies neces-
sàries i la prohibició dels estaciona-
ments a la Via Augusta. Volem agrair a 
totes les famílies el civisme i la respon-
sabilitat que han tingut a l’hora de les 
recollides dels menors.

Una de les decisions més difícils, ha si-
gut la decisió de no celebrar les nostres 
festes, tant les de la Segregació com les 
festes patronals en honor a la nostra 
patrona. Les festes sempre son el ma-
nifest de la vida i la alegria d’un poble, 
i enguany la situació de pandèmia que 
vivim no ens ha permès eixir al carrer 
i tots junts celebrar-les. Esperem que 
prompte puguem gaudir d’elles, encara 
que haguem de prendre noves mesu-
res a les que no estem acostumats. 

Perquè seguim apostant per la cultura, 
un sector que malauradament s’ha vist 
molt afectat en aquesta crisi sanitària 
volem estar al costat d’ells. I estem tre-
ballant en donar-li forma a espectacles 
per a totes les edats durant els prò-
xims mesos. Tot es farà amb les me-
sures sanitàries exigides per a poder 
desenvolupar actes públics. Volem així 
reprendre la vida social de les Alqueri-
es amb la nova normalitat ja establerta.

Un altre sector que ha estat molt afec-
tat per aquesta situació és el comerç 

i l’hostaleria. Al seu costat hem estat 
proveint-los de material de protecció 
durant tot l’estat d’alarma a aquells 
que per la seua activitat han estat 
oberts, i a tots els demés ajudant-los 
en la tornada a la seua activitat. Vam 
facilitar l’ampliació de les terrasses, 
vam repartir porta per porta pantalles 
facials i gel hidroalcohòlic, a més vam 
fer una campanya on es van sortejar 
diversos vals de compra per a ajudar a 
reactivar l’activitat comercial, i estem 
a punt de publicar una línia de subven-
cions per a les despeses extra que han 
tingut que fer per a complir totes les 
noves mesures de seguretat.

Deixant un poc a banda el tema de la 
COVID19, dos notícies molt impor-
tants. Per fi podem dir, que estem en el 
camí encertat amb la Casa de la Cul-
tura, els últims passos són a nivell tèc-
nic, és per això que la Conselleria ja 
ens ha sol·licitat tota la documentació 
necessària per a poder dur a terme la 
licitació el proper 2021, i que la remo-
delació de la biblioteca i l’adequació 
de les instal·lacions siga una realitat.

També en aquests dies em aconseguit 
signar el conveni amb els propietaris 
de la continuació del Carrer San Jau-
me, i aquest any podrem vore defini-
tivament la licitació de les obres per 
obrir el carrer.

Aprofitem aquestes línies, per agrair 
la vostra col·laboració i el vostre bon 
comportament front a aquesta situ-
ació que estem vivint, una volta més 
el nostre poble ha demostrat estar a 
l’altura de les circumstàncies. MOLTES 
GRÀCIES A TOTS.

NO ENS ATUREM
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Queridos vecinos de Alquerías del Niño 
Perdido, desde este espacio nos dirigimos 
una vez más a todos vosotros, sin muchas 
alegrías que contaros.

En esta nueva normalidad, desde el Partido 
Popular, hemos seguido trabajando  desde 
nuestra tarea de control y fiscalización al 
equipo de gobierno PSOE-Compromís, 
además de presentar propuestas útiles, 
necesarias y pragmáticas para el pueblo; 
pero el resultado no ha sido el esperado. 

El pasado día 23 de julio de 2020, el Partido 
Popular presentó una moción para el apoyo 
del sector citrícola sobre medidas frente 
a la plaga del “Cotonet de Sud-África o 
Cotonet de les Valls”. Está moción pedía en 
sus puntos de acuerdo solicitar al Gobierno 
Comunidad Valenciana y al Gobierno de 
España las siguientes medidas: 

Solicitar a la Unión Europea que 
incrementase el plazo de gracia y 
autorizase con carácter urgente 
desarrollar tratamientos con Clorpirífos  
y metil-clorpirifos hasta que aparezcan 
tratamientos alternativos y efectivos contra 
el “ Cotonet”. 

Que se acelere al máximo autorizar y 
permitir el desarrollo de tratamientos 
alternativos para luchar contra la plaga, así 
como que se aprueben medidas económicas 
para paliar los efectos de la plaga.

Reducir el coeficiente de tributación de 
la renta de las personas físicas para los 
Cítricos para los municipios afectados 
por la plaga, entre ellos nuestro pueblo,  
Alquerías del Niño Perdido.

Esta moción se presenta por el gran daño 
causado a los cultivos de nuestro pueblo 
por esta plaga, perjudicando al principal 
motor económico de Alquerías del Niño 
Perdido.

Como ustedes podrán observar, la moción 
no tiene carácter político ninguno, y atiende 
a un problema real de una gran mayoría de 
vecinos. Pues bien, cual es nuestra sorpresa, 
que sin argumentos, ni propuestas, ni 
alternativas de tratamientos, el PSOE cierra 
filas con su socio de gobierno Compromís 

y votan en contra de la moción. Dejando 
a la agricultura alqueriense, a los vecinos 
y al principal motor económico del 
municipio, sin medidas ni intención de 
solicitar ninguna, cruzan los brazos y a 
verlas venir. La posición radical de todos 
los miembros del equipo de gobierno 
contrasta con lo que manifiestan cuando 
salen en las fotos de las manifestaciones 
a primera línea encabezando la marcha 
tras la pancarta. Desde el Partido Popular, 
queremos manifestar el profundo rechazo 
de esa actitud radical y de abandono hacia 
la agricultura local y sus vecinos, actitud 
déspota, que solo atiende a la obsesión 
política y rancia, en vez de una actitud 
constructiva por solventar los problemas 
reales de los vecinos de Alquerías del Niño 
perdido.

En ese mismo pleno, presentamos otra 
moción para la creación de una aplicación 
APP de Gestión de Incidencias municipales, 
en la cual solicitábamos instar al gobierno 
a crear esta infraestructura y servicio, 
tras los informes de legalidad pertinentes. 
Adjuntamos también varios presupuestos 
de diferentes empresas, con el fin de hacer 
ver la viabilidad de la inversión.

Esta moción nace tras las innumerables y 
constantes reclamaciones que desde el 
Partido Popular hacemos en todos los 
plenos sobre la pésima gestión que el equipo 
de gobierno PSOE-Compromís hace de las 
calles e infraestructuras de nuestro pueblo. 
Pues bien, sin menciones en la Comisiones 
Informativas, ni la Junta de Portavoces, ni 
precedentes, ni presupuestos, ni tan siquiera 
conocer el nombre de la empresa que lo 
estaba haciendo y sin conocer el nombre 
del proyecto a desarrollar;  El equipo de 
gobierno se escudo en que ya estaba en 
marcha el realizar esa APP para no votarla 
a favor. La moción salió adelante con los 
votos del Partido Popular y Ciudadanos y 
las abstenciones del equipo de gobierno. 
No queremos pensar que no quieren 
que se haga la APP gestión de incidencias, 
porque el conocimiento de las mismas, les 
obligaría a actuar dejando en evidencia la 
gestión y inutilizando la ya excesivamente 
repetitiva excusa que ponen a la oposición 
de…”si la gente no nos lo hace saber por 
los canales oficiales, nosotros no tenemos 

constancia de esas incidencias”….

 Parece mentira que sean incapaces de votar 
a favor de una idea tan necesaria como esta 
y que se escuden en mentiras como la que 
se escudaron en el pleno para no votar a 
favor algo que presentaba la oposición. Algo 
tan triste como, el no ser capaz de mirar 
por los vecinos, es la forma de actuar de 
este gobierno.  Durante el mes de agosto 
no tuvimos pleno porque así lo decidió el 
equipo de gobierno para tener unas buenas 
y tranquilas vacaciones.

Es al reincorporar la actividad política en 
el mes de septiembre, coincidiendo con el 
comienzo del curso escolar, cuando desde el 
Partido Popular presentamos de nuevo una 
moción para que se solicite a la Consejería 
de Sanidad de la Comunidad Valenciana, la 
incorporación de una enfermera para los 
centros educativos de Alquerías del Niño 
Perdido para controlar y supervisar los 
planes de actuación, así como la actividad 
diaria de los centros. Tras un largo debate 
y estar TODOS LOS GRUPOS a favor de 
la medida, otra vez más el gobierno de 
izquierdas PSOE-Compromís, SE NIEGA  
a solicitar nada a ninguna administración 
donde ellos gobiernan, y votan de nuevo 
en contra de la moción. Esto deja a los 
vecinos sin un servicio esencial en la 
situación sanitaria más complicada del 
último siglo.  No actúan y votan en contra 
de propuestas útiles y factibles, solo por la 
desidia y la confrontación continua y radical 
a la oposición y a aquello que proponen, 
aun pareciéndoles bien la idea…..
incomprensible….

Desde estas líneas denunciamos 
nuevamente la pésima gestión que hace el 
equipo de gobierno en cuanto a plagas. Es 
un escándalo la situación del municipio con 
el exceso de ratas, cucarachas y mosquitos. 
Lo hemos denunciado en todos los plenos, 
la situación global de las plagas del pueblo, 
así como las calles y zonas concretas que 
nos habéis trasladados, pero el interés, la 
gestión y el trabajo del equipo de gobierno, 
ya sabéis donde se ve reflejado….. en 
ningún sitio. Sin más, un cordial saludo. 
Desde el Partido Popular de Alquerías del 
Niño Perdido seguiremos trabajando para 
mejorar nuestro pueblo.

grups municipals
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¡¡PARA SOLUCIONAR LOS PROBLEMAS DE LOS 
VECINOS, HEMOS DE IR TODOS UNIDOS!!

Es muy triste que se esté utilizando 
la situación excepcional del Covid 
19 como batalla política, cuando 
lo único importante es velar por 
la salud de los ciudadanos. Con 
más de 50.000 fallecidos, siendo 
el país del mundo con mayor nú-
mero de difuntos por habitante, 
con mayor número de sanitarios 
contagiados por falta de medidas 
de protección, ... ¡Ni a propósito 
se puede hacer peor…! Cualquier 
medida para preservar la salud de 
la ciudadanía es poca, y por ello 
no entendemos la negativa radical 
del equipo de gobierno municipal 
a la propuesta de la oposición de 
contratar un sanitario en el co-
legio y la guardería infantil, como 
existen otras poblaciones, a cargo 
de los gastos presupuestados para 
fiestas; o no atender a las medidas 
fiscales propuestas en el mes de 
Mayo por Ciudadanos para paliar 
los efectos negativos de la pande-
mia en los comercios y empresas 
perjudicados por el estado de alar-
ma: Bonificar en un 75% las tasas 
urbanas, estudio reducción IBI ur-
bana a comercios y empresas afec-
tadas, ampliación gratuita de terra-
zas, aplazamiento pago tributos a 
toda la población... Las propuestas 
fueron rechazadas por completo, 
aunque alguna de ellas se han lleva-
do a cabo, asumidas como propias 
por el Partido Socialista para salir 
en prensa. 

Como tampoco entendemos la 
negativa del PSOE y Compromís, 
en un pueblo agrícola como el 
nuestro, a la propuesta del PP de 
solicitar el aplazamiento del uso 
del “Clor pirifos”, único producto 
fitosanitario de eficacia probada 
contra el “Cotonet de Sudáfrica”, 
desoyendo las reivindicaciones de 
agricultores y organizaciones agra-
rias.

Si lo entendemos, cuando resulta 
que el equipo de gobierno que exi-
ge los propietarios de solares su 
limpieza y vallado, desconoce los 
solares que son de propiedad mu-
nicipal y que son los más sucios del 
municipio. También lo entendemos 
desde la perspectiva de que, si las 
fiestas se suspenden, se suspenden 
todos los actos, y no malgastando 
el presupuesto de fiestas en cas-
tillos de fuegos artificiales y tele-
visiones, como ha ocurrido en las 
fiestas de la Segregación. 

Nos alegramos de que se haya 
concluido la rehabilitación de la 
“Iglesia vella del Replà”, exigencia 
de Ciudadanos para pactar los pre-
supuesto de 2018. Nos alegramos 
de que por fin se aperture la calle 
San Jaime, exigencia de la oposi-
ción en la pasada legislatura dada 
la falta de interés del PSOE en sus 
12 años de gobierno municipal. Y, 
por supuesto, nos alegramos de 

que la Generalitat Valenciana haya 
mostrado interés en acabar la Bi-
blioteca de la “Casa de la Cultura”, 
que fue nuestro principal objetivo 
en la pasada legislatura, llegando 
a una declaración institucional, y 
para lo que solicitamos todos los 
años enmiendas para su inclusión 
en los presupuestos de la Gene-
ralitat y que fueron rechazadas en 
su totalidad por el PSOE y Com-
promís. 

A la fecha de redacción de este es-
crito, somos el país de Europa con 
peores datos sanitarios y económi-
cos. Para solucionar los problemas 
de los vecinos, hemos de ir todos 
unidos. Desde Ciudadanos lamen-
tamos la desidia, la soberbia, y la 
falta de diálogo del equipo de Go-
bierno para con la oposición que 
representa el 50% de los votantes 
de Alquerías del Niño Perdido. 

Desde el Gobierno nacional y mu-
nicipal, se está intentando dividir la 
sociedad, ahondando en las heridas 
de hace más de 80 años e, indirec-
tamente, destruir la base estructu-
ral de la Constitución española de 
1978 que ha dado a nuestro país 
los 40 años más prósperos de su 
historia… Es para reflexionar.

Cuídense y sean responsables ante 
la difícil situación que estamos vi-
viendo en estos momentos.
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LA SALUT ÉS EL QUE IMPORTA

Primerament, el Grup Municipal de Compro-
mís per les Alqueries vol agrair al conjunt de 
veïns i veïnes l’actitud responsable, constructi-
va i solidària que, de manera general, han mos-
trat durant tot aquest temps, en el qual estem 
vivint la incidència d’una pandèmia a la nostra 
localitat i a tot arreu. 

Quan l’any passat vam elaborar un programa i 
una candidatura per a les Alqueries, mai haví-
em imaginat l’aparició entre nosaltres d’aquest 
fenomen. Però això no és excusa per a fer les 
coses malament o almenys, tractar de fer-les 
el millor possible. 

L’aparició del virus SARS-CoV-2 ha tingut múl-
tiples repercussions sobre la salut, l’economia, 
la vida social, el treball, l’educació i la vida fa-
miliar dels alqueriers i les alquerieres. La CO-
VID-19 ha centrat de manera quasi exclusiva 
els nostres esforços i el nostre treball des del 
govern municipal durant aquet període. 

Podríem parlar d’un canvi de dinàmiques 
a escala global, desencadenat per l’aparició 
d’aquest virus. És funció de les expertes en 
zoonosis, biodiversitat i estructura dels eco-
sistemes explicar-nos quines són les condi-
cions que afavoreixen la difusió de patògens 
fora del seu àmbit original. Les respostes a 
aquesta qüestió cada vegada apunten més a 
un fenomen d’invasió humana dels hàbitats de 
determinades espècies.

Per exemple, la pressió sobre les selves tropi-
cals, a fi d’augmentar la producció de llavors 
(soja) per a l’engreix d’animals, com a mitjà 
per a desenvolupar una producció massiva 
de carn, com no s’havia vist mai abans, està 
provocant greus desequilibris en àrees molt 
extenses d’ecosistemes fràgils i alhora valuo-
sos. Afegim, alhora, la globalització neoliberal, 
la qual busca la maximització dels beneficis, en 
termes de diners, a costa de qualsevol factor 
de producció, com ara l’entorn natural o els 
hàbitats que durant segles han sigut confor-
mats, en equilibri, per les societats humanes.

Un exemple molt proper és la transformació 
i destrucció de moltes de les nostres hortes 
tradicionals, les quals ens han abastit d’ali-
ments saludables i de qualitat, de manera his-
tòrica. Les nostres hortes estan patint múlti-
ples agressions: l’abandonament provocat per 
l’especulació urbanística i la baixa rendibilitat; 
un model agroalimentari centrat en l’agroin-
dústria o agribusiness, dins un mercat dominat 
per molts pocs operadors; la insensata ocu-
pació urbana de les hortes amb projectes ur-
banístics impossibles, amb escassa rendibilitat 

social -camps de golf, blocs d’apartaments- els 
quals, en molts casos, han esdevingut ruïnes 
inacabades o bé projectes fantasmagòrics que 
només valien per a què polítics amb pocs es-
crúpols es feren “la foto” de rigor per a atrau-
re una massa de vots que només semblava 
acontentar-se amb aquesta mena de sacrificis 
en ares del “progrés”. Doncs, ni progrés ni res, 
pèrdua de biodiversitat i de resiliència del ter-
ritori.

Tal i com s’assenyala des del Centre d’Estudis 
Ambientals del Mediterrani, (Paterna, l’Hor-
ta), un dels factors que influeixen en el can-
vi climàtic són els canvis en l’ús de la terra: 
assecament de marjals, eliminació de terres 
cultivades i amb reg a manta o la multiplica-
ció de les superfícies asfaltades que no tenen 
capacitat de retenció de l’aigua de pluja.

Les pandèmies a, escala global, estan estre-
tament vinculades amb la nostra relació amb 
el medi ambient. El canvi climàtic exacerba 
les condicions per a què patògens circums-
crits a espais molt concrets, ara difusió mun-
dial.

Si des de Compromís per les Alqueries 
fem aquesta explicació sobre els factors 
globals de les pandèmies és perquè creiem 
essencial explicar-ho bé, perquè hi ha massa 
teories que generen encara més confusió. La 
nostra responsabilitat és vetlar pel bon es-
tat del medi ambient a les Alqueries, perquè 
hi ha en joc la salut de totes i tots. Així, tot 
seguit vos fem un breu resum de la nostra 
activitat concreta al govern: 

Des de la Regidoria de Personal i du-
rant l’estat d’alarma hem realitzat diverses 
contractacions que eren del tot necessàri-
es: 1 Auxiliar administrativa d’intervenció. 5 
Peons de jardineria per a cunetes. 1 ofici-
al d’obra. 1 Educadora de recolzament en 
l’Escola Infantil. Properament, hi haurà les 
següents contractacions: a) LABORA-EM-
CORP: contractació d’1 oficial i 1 peó d’obra 
per 5 mesos. b) AVALEM JOVES: d’1 a 3 per-
sones per a les dependències municipals, en 
els serveis de registre, gestió de subvenci-
ons i serveis socials. c) AVALEM JOVES: per 
a peons de neteja de via pública. d) ECOVID: 
per a necessitats derivades de la pandèmia. 
En este cas serà la contractació de personal 
de neteja d’edificis públics. e) CREACIÓ DE 
LA BORSA MUNICIPAL DE PERSONAL DE 
NETEJA D’EDIFICIS PÚBLICS. f) CREACIÓ 
BORSA MUNICIPAL DE TAG (PERSONAL 
TÈCNIC D’ASSUMPTES GENERALS). g) 
OBERTURA DE LA PLAÇA DE CUINERA/

CUINER DE L’ESCOLA INFANTIL. 

Tanmateix, estem preparant una campanya de 
seguretat vial municipal. Amb la implantació 
de radars de velocitat, controls d’alcohol i 
drogues i seguretat vial. També treballem en 
un nou sistema de fitxatge del personal de 
l’Ajuntament.

Pel que fa a la Regidoria de Serveis Pú-
blics, hem treballat perquè pogueren dur-se 
a terme les mesures de seguretat sobre la 
COVID-19: a) Implantació de l’aplicació LÍ-
NIA VERDA per a la gestió d’incidències en 
la via pública. L’aplicació funciona amb sis-
tema GPS, on les persones podran fer una 
captura o una foto del problema. b) Compra 
de mascares corporatives Ajuntament de les 
Alqueries. Per tal de donar el millor servei 
al poble. c) Realització de plans de mesures 
seguretat en edificis públics per a fer front 
a la pandèmia de la COVID19, com ara la 
instal·lació de difusors de gel hidroalcohòlic, 
corredors segurs d’entrada i eixida, desin-
feccions en àrees públiques... d) Compra de 
maquinària per a la neteja d’edificis. e) Poda 
d’arbres i palmeres.

Des de la Regidoria de Medi Ambient: a) 
Preparació campanya recollida de la fracció 
orgànica i no barrejar tot el fem, per a poder 
obtindre fertilitzant per a ús agrícola b) Nou 
servei de recollida d’oli usat. c) Renovació de 
les fonts d’aigua i material reutilitzable en els 
edificis públics. d) Control sanitari de la via 
pública mitjançant la implantació del mètode 
CES. e) Col·laboració amb l’associació la Ga-
tera i el servei veterinari en un projecte de 
sanitat pública animal.

Finalment, des de la Regidoria de Norma-
lització Lingüística hem realitzat les se-
güents accions: a) Mural commemoratiu 35é 
aniversari de la segregació del poble de les 
Alqueries. Hem volgut plasmar el sentiment i 
l’alegria d’eixe any 1985 en què es va obtin-
dre la independència de la ciutat de Vila-real. 
b) Petició de normalització del nom del poble 
en les vies d’accés al municipi, per tal que el 
Ministeri de Foment faça un ús correcte del 
nostre topònim.

Des de Compromís per les Alqueries esperem 
deixar ben prompte arrere aquest període tan 
difícil. Volem fer possible que la “nova norma-
litat” puga transformar-se en una ocasió per a 
prendre consciència de la realitat que ens envol-
ta i així poder actuar, col·lectivament, d’una ma-
nera més responsable. Nosaltres estem al vostre 
servei. Recordeu que la salut és el que importa!

grups municipals




